

Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund

Falköping, Lördag 14 maj kl 10:00

Närvarande: Thomas Johansson, Ann Ohlsson, Bo Roos, Bengt Larsson, Hans Brolin, Björn Westling, Roland Andersson

1. Thomas öppnar mötet

2. Vi utser Bengt Larsson att justera protokollet

3. Vi godkänner föregående protokoll

4. Distriktets hemsida

Inskanning klar, vi påbörjar organisation av materialet. Bengt skriver delrapport inför årsmötet. Vi diskuterar när den nya hemsidan (BIT) för VBF bör införas. Vi beslutar att ställa upp som ett av de första distrikten. Leif Axelsson utses att ansvara och lära sig nya hemsidan.

5. Ombud till distriktsträffen

Vi sänder Leif Axelsson och Christer Swenson som delegater, då distriktsträffen fokuserar på den nya hemsidan, BIT.

6. Ekonomi

Bengt lämnar rapport kring årets resultat. Vi kommer göra ett 0-resultat, mot budgeterat -7800. Ulricehamn har meddelat att de tänker minska sitt deltagande i SM/DM-simultankvalen, det ger en minskad utgift på 3-5000 kr nästa år.

7. Rapport från SBF

Ann rapporterar från styrelsearbetet i förbundet. Inga större frågor har hanterats under våren, nästa möte 20-21/5.

8. Öppna eller slutna DM-tävlingar

Önskemål har inkommit från medlemmar om att någon form av begränsning skall införas när det gäller avancemang till SM-finaler för par från andra distrikt. Bilden är den att storstäderna oftast är helt öppna, några omkringliggande distrikt har slutna DM, eller restriktioner i vissa discipliner som kvotering. Vi diskuterar vidare under klubbträffen, och fattar beslut inför årsmötet.

9. Utbildning – TL steg 1

VBF inbjuder preliminärt till utbildning TL steg I, 13 augusti i Vårgårda, Sundlergymnasiet. VBF tar inte ut någon avgift och begränsar till 6-7 deltagare.

10. Ny VP-skala

Förbundet inför i höst den nya VP-skalan, 20-0, inklusive decimaler i allsvenskan och SM-lag. Vi beslutar att använda den nya skalan i DM-lag final. Bosse tar fram en heltalsvariant vi kan använda i övriga lagtävlingar i distriktet, som Div 4 och DM-lagkval.

11. Diskussion inför klubbträffen

- Spelprogram 2016/17 går igenom.

12. Övriga frågor

- Bosse tar fram ett förslag, på en lagspelsdag med handikapp och tävlingsform.
- Borås har ambitionen att under kommande spelår anordna en guldtävling
- Hans Brolin undersöker status för klubben Fritsla med Roger Wiklund, förbundet

13. Thomas avslutar mötet

---

Sekreterare  
Bo Roos

---

Justeras  
Bengt Larsson